
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 8. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 191
I hvor stor en del af den tildelte kompensation relateret til covid-19 har myndighederne
via stikprøver kunnet registrere misbrug eller uregelmæssigheder? Og hvilke brancher
relaterer det sig især til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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